
Posjet Amira Bukvića prvom razredu 

 

Potkraj prošle godine (11. 11. 2019.) na satu Hrvatskoga jezika ugostili smo uvaženog 

književnika, glumca i redatelja Amira Bukvića.  Na ideju smo došli nakon što smo čitali 

njegovu dramu „Djeca sa CNN-a”.  

 

 

Bilo je to iznimno lijepo dvosatno druženje sa živim autorom neke naše knjige, što je 

rijetkost, i ugodni razgovor o tome kako je drama nastala, kako je došlo do njenog postavljanja 

na kazališne daske u Histriona i izvedbe 1000 puta! Autor nam je govorio i o svom studiju 

glume u Zagrebu, poticaju na pisanje dobivenom od svoga profesora s Akademije (poznatog 

književnika Ranka Marinkovića), o 'stvarnim' likovima ratne priču iz Vukovara i Srebrenice, o 

Dori i Dini iz „Djece sa CNN-a“… Rođeni Sarajlija rekao nam je i to da snima film temeljen 

na događajima iz drame. Snimao ga je i na nekim mjestima u našoj školi i računa da će biti 

gotov u proljeće. Radujemo se tome! Na naše pitanje o tome što je dalje bilo s Dinom i Dorom 

podsjetio da je u romanu „Rastanak“ tematizira sazrijevanje mladih žrtava rata iz Srebrenice i 

Vukovara u novim okolnostima… (Moramo se pohvaliti da je naš Dino, u međuvremenu, 

pročitao taj roman! Bravo, Dino!) 

Učenici su radoznalo postavili brojna i različita pitanja, a gospodin Bukvić je vrlo rado 

odgovorio na svako od njih. Posebno je zadovoljstvo bilo čitanje ulomka iz drame.  

Na kraju sata napravili smo nekoliko lijepih fotografija s autorom za uspomenu zahvalni na 

dolasku i ugodnom i zanimljivom druženju, s nadom da to nije naše posljednje druženje. 

 

Adna Modronja, 1. razred  

 
 


